
Zápisnica č. 20/2010 
z  rokovania vedenia STU dňa 22. 11. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, Robert 

Redhammer, Ján Kalužný, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár. 
 
Neprítomný:  
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Podklady k hodnoteniu STU v oblasti vedy, techniky a umeleckej činnosti (pror. 

Redhammer) 
2. Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
3. Vianočný koncert VUS Technik (pror. Petráš) 
4. Návrh harmonogramu akademického roku 2011/2012 (pror. Kalužný) 
5. Počty študentov na STU v akad. roku 2010/2011 (pror. Kalužný) 
6. Mimoriadne štipendiá vyplatené z fondu rektora za akad. rok 2009/10 (pror. Kalužný) 
7. Návrh na udelenie Plakety STU (pror. Finka) 
8. Stav projektov 5.1/02 a 5.1/03 - budovanie infraštruktúry VŠ a modernizácia ich 

vnútorného vybavenia za účelom zlepšenia podmienok vzdelávacieho procesu ( pror. 
Janíček) 

9. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
2) Návrh harmonogramu akademického roku 2011/2012 (pror. Kalužný) 
3) Mimoriadne štipendiá vyplatené z fondu rektora za akad. rok 2009/10 (pror. Kalužný) 
4) Návrh na udelenie Plakety STU (pror. Finka) 
5) Stav projektov 5.1/02 a 5.1/03 - budovanie infraštruktúry VŠ a modernizácia ich 

vnútorného vybavenia za účelom zlepšenia podmienok vzdelávacieho procesu ( pror. 
Janíček) 

6) Návrhy zmien Zákona o vysokých školách (rektor Báleš) 
7) Návrh na uzatvorenie NZ a dodatkov k NZ (pror. Janíček) 
8) Galéria osobností STU (pror. Petráš) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/12/2010 
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
Informácie z vyšších orgánov resp. porád: 
 
Prorektor Redhammer: 
Informoval o účasti na porade MŠ SR ohľadom metodiky delenia dotácie na nasledujúci rok. 
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Prorektor Janíček: 
Informoval o vyhratom súdnom spore týkajúcom sa podielu STU vo VÚZ PI. V decembri 
bude valné zhromaždenie 
 
 
K bodu 1 Podklady k hodnoteniu STU v oblasti vedy, techniky 

a umeleckej činnosti (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Podal ústnu informáciu, materiál k tomuto bodu rokovania sa pripravuje aj 
na rokovanie Vedeckej rady STU. V publikačnej činnosti sme poklesli 
v najdôležitejších kategóriách (najviac bodovaných). Dá sa očakávať pokles 
dotácie oproti stavu v minulom roku. 40 % prostriedkov v dotácii je 
viazaných na publikačnú činnosť. Projekty ŠF sa pravdepodobne nebudú 
započítavať do dotácie. Zhromažďujú sa podklady o zmluvnom výskume. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/20/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o príprave hodnotiacej správy STU v oblasti vedy, 
techniky a umeleckej činnosti. 
 
 
K bodu 2 Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál na rokovanie vedenia STU. Informoval 

o priebehu kontrolných dní na stavbe. Je reálne dokončiť hrubú stavbu 
v roku 2011. Problém je s interiérmi, IKT a nábytkom. Negatívna je aj 
správa z MŠ SR o znížení kapitálových výdavkov o cca 66% oproti 
minulému roku. Situácia je vážna. 

Rektor Báleš: Informoval, že na rokovaní SRK pripomenul ministrovi školstva uznesenie 
vlády SR ohľadom financií na výstavbu budovy FIIT STU. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Tieto informácie o stave výstavby FIIT STU je potrebné predložiť tak na 
rokovanie AS STU ako aj Správnej rady STU. FIIT sa nepokúsila o získanie 
projektu zo ŠF napr. na IKT. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/20/2010  
Vedenie STU berie na vedomie správu o stave výstavby FIIT STU. 
 
 
K bodu 3 Vianočný koncert VUS Technik (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Podal ústnu informáciu. Tradičný vianočný koncert VUS Technik bude 

v utorok 14.12.2010 o 19:00 hodine v budove Slovenského rozhlasu na 
Mýtnej ulici v Bratislave. V rámci koncertu sa predstavia všetky 3 zložky 
súboru Technik. Diskusia sa týkala pozvánok pre hostí. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/20/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o Vianočnom koncerte VUS Technik. 
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K bodu 4 Návrh harmonogramu akademického roku 2011/2012  
(pror. Kalužný) 

  
Pror. Kalužný: Predložil písomný návrh harmonogramu akademického roku 2011/2012. 
 
Uznesenie V-STU č. 1/20/2010  
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh harmonogramu akademického roku 2011/2012 bez 
pripomienok. 
 
 
Prorektor Kalužný požiadal o stiahnutie bodu 5 z rokovania vedenia STU. Rektor STU Báleš 
jeho žiadosti vyhovel. 
 
 
K bodu 6 Mimoriadne štipendiá vyplatené z fondu rektora za akad. rok 

2009/10 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Písomným materiálom informoval vedenie STU o finančných čiastkach 

vyplatených študentom STU z fondu rektora STU v jednotlivých 
hodnotených oblastiach za akademický rok 2009/2010. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/20/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o mimoriadnych štipendiách vyplatených 
študentom STU z fondu rektora STU za akad. rok 2009/2010. 
 
 
K bodu 7 Návrh na udelenie Plakety STU (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predloži návrh na udelenie ocenenia Plakety STU pri príležitosti 

významných životných jubileí doc. Miroslavovi Bobríkovi a Ing. 
Vladimírovi Kovárovi. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/20/2010  
Vedenie STU podporuje predložené návrhy na ocenenie Plaketou STU doc. Miroslava 
Bobríka a Ing. Vladimíra Kovára. Návrhy predloží prorektor Finka na schválenie do Kolégia 
rektora STU. 
 
 
K bodu 8 Stav projektov 5.1/02 a 5.1/03 - budovanie infraštruktúry VŠ a 

modernizácia ich vnútorného vybavenia za účelom zlepšenia 
podmienok vzdelávacieho procesu ( pror. Janíček) 

  
Pror. Janíček: Informoval hlavne o stave projektov univerzitného charakteru č. 5.1/02 

a 5.1/03. Upozornil však aj na problémy s administráciou a verejným 
obstarávaním na ostatných projektoch ŠF a potrebné je stretnutie s dekanmi 
fakúlt, aby sa zabránilo neoprávneným výdavkom. 

 

Rektor Báleš: Na základe uvedeného zvolal stretnutie zúženého Kolégia rektora na tému 
Projekty zo ŠF EÚ na pondelok 29.11.2010 o 10. hodine na rektoráte STU. 
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Stanovisko V-STU č. 6/20/2010  
Vedenie STU berie na vedomie správu o kontrolnej a riadiacej činnosti na STU 
v akademickom roku 2009/2010. 
 
 
K bodu 9  Rozličné 
 
1) Prorektor Petráš: 

− Predložil na rokovanie prvý návrh osobností STU za účelom vytvorenia Galérie 
osobností STU. Rektor STU Báleš požiadal všetkých členov vedenia STU o jeho 
dôkladné preštudovanie a doplnenie. 

− Informoval o pravidelných zasadnutiach Plesového výboru a jeho hlavných 
výsledkoch. Od 6.12.2010 sa začnú predávať lístky na Ples STU. 

 
 
2) Prorektor Janíček: 

Predložil na rokovanie návrh na uzavretie dvoch  dodatkov k NZ: 
 

1) Dodatok k NZ s nájomcom Slov Contact, s. r. o., Wilsonova 6, Bratislava. Prenájom priestorov na ŠD 
Belojanisa, kancelária o výmere 24,64 m2. Dodatkom sa doba nájmu predlžuje do 31.12.2012. 

 
2) Dodatok k NZ s nájomcom Frederick Ayisi Fredy s. Dance Group, Zálužická 23, Bratislava. Prenájom 

priestorov na ŠD Jura Hronca. Doba nájmu sa predlžuje do 31.12.2012.  
 

Uznesenie V-STU č. 2/20/2010  
Vedenie STU súhlasí s predloženými návrhmi dodatkov k NZ. 
 
3) Prorektor Redhammer: 

Informoval, že minulý týždeň bol „svetový týždeň podnikania“. STU sa zúčastnila 
celého radu akcií v tejto súvislosti. 

 
4) Prorektor Finka: 

Oznámil, že od 1.12.2010 nadobúdajú účinnosť nové zmluvy s Orange. Informoval aj 
o problematike napojenia našich externých pracovísk na vysokorýchlostný internet.  

 
5) Rektor Báleš: 

Predložil písomný materiál s harmonogramom pre návrhy do novely zákona o vysokých 
školách. Najprv sústredíme všetky návrhy zo súčastí STU, potom bude nasledovať 
diskusia o nich a nakoniec zašleme jeden materiál za celú STU na MŠ SR. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/20/2010  
Vedenie STU schvaľuje predložený materiál „Návrhy zmien Vysokoškolského zákona – 
harmonogram“. 
 
 
Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


